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Al jaren vragen wij u de raad op de hoogte te houden van de stand van zaken mbt tot de 

huurachterstanden van de Sinti.  

Ook hebben wij regelmatig gevraagd hoe het zit met de handhaving op woonwagenlocaties en 

de overdracht aan Goed Wonen. 

Laatstelijk in oktober 2018 hebben wij daar nog vragen over gesteld. De reactie van de 

portefeuillehouder vat ik samen als “heb nog even geduld want we (lees Goed Wonen) is 

bezig met een inventarisatie en daarbij is de medewerking van de woonwagenbewoners 

gewenst dus liever even geen publiekelijke vragen”. 

Begin dit jaar heb ik gesproken met Goed Wonen die mij informeerden over de stand van 

zaken. 

Vanuit het college blijft het angstvallig stil vandaar onderstaande vragen: 

1. Hoe is nu de stand van zaken mbt handhaving?  

2. Hoe staat het met de huurachterstanden? De jaarrekening 2018 is vastgesteld dus 

hoeveel bedroeg toen de achterstand nog t.o.v. het jaar daarvoor? 

3. Hoe staat het met de overdracht aan Goed Wonen? 

4. Wat heeft de inventarisatie opgeleverd? Kan die rapportage aan de raad beschikbaar 

worden gesteld? 

5. Is al bekend (of is er al een indicatie) wat het gaat kosten om de locaties zodanig op te 

knappen dat Goed Wonen het beheer wil overnemen?  

6. In de voorjaarsnota al rekening gehouden met die mogelijke kosten van overdracht? 

Gaat u die mogelijke kosten verwerken in de programmabegroting 2020-2023? 

 
 


